



Bishop's Office
Bureau de l'Évêque

CHRISTIAN CATHOLIC RITE OF COMMUNITY CHURCHES (ICCC)
RITE CATHOLIQUE-CHRÉTIEN D'ÉGLISES COMMUNAUTAIRES (CIEC)

30 Briermoor Crescent, Ottawa, Ontario
Canada K1T 3G7 (613) 738-2942 Fax (613) 738-7835

Annnonce d'une consécration épiscopale

Episcopal Consecration Announcement

Avis est par la présente donné que le 13 septembre 2020, à 10h, en la Chapelle Dignité, 180 chemin de Montréal à Ottawa, nous consacrerons le Révérend Willard Dionne, élu évêque coadjuteur par le synode le 28 septembre 2019. La consécration se fera durant la messe dominicale et la couleur liturgique sera le **rouge**.

En raison des circonstances actuelles de la pandémie du coronavirus, un nombre minimal de personnes sera présent dans la chapelle et tout sera conforme aux réglementations provinciales et locales. Le service sera disponible sur YouTube dans les heures qui suivront. Voir notre site web pour les détails.

Que Dieu tout-puissant donne sa grâce à Willard et le remplisse de vérité et de sainteté pour qu'il Le serve fidèlement au bénéfice de sa sainte Église. Amen.

The Reverend Willard Dionne, having been elected by the Synod on September 28, 2019, notice is hereby given that we will consecrate him as Coadjutor Bishop on September 13, 2020, at 10:00 AM in the Dignity Chapel, 180 Montreal Road in Ottawa. The Consecration service will take place during Holy Mass and the liturgical colour will be **Red**.

Because of the current circumstances with the coronavirus pandemic the minimal number of people will be present in the Chapel and everything will be in compliance with Government regulations. The service will be posted on YouTube in the hours following. Please consult our church website for details.

May the Almighty God give his grace to Willard and fill him with truth and holiness that he may faithfully serve before Him for the benefit of his holy Church. Amen.

2020.08.31